
 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 
 

         Θεσσαλονίκη, 13/02/2023 
 
Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
 
ΘΕΜΑ: «Αφύλακτο το φράγμα της Γυρτώνης στη Λάρισα» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σύμφωνα με ενημέρωση από αγρότες της Φαλάνης της Λάρισας, προβληματισμό έχει 
προκαλέσει στην ευρύτερη περιοχή τους η διαχείριση που γίνεται από τους αρμόδιους 
φορείς στο φράγμα της Γυρτώνης. Μας μετέφεραν οι ως άνω ότι συνάδελφοί τους από 
τα χωριά της Φαλάνης, Γυρτώνης, Δασοχωρίου και Κουλούρι ανησυχούν για τις 
καλλιέργειές τους κατά την ερχόμενη καλοκαιρινή αρδευτική περίοδο μετά και τις 
δηλώσεις των υπευθύνων του ΤΟΕΒ Πηνειού ότι είναι απαγορευτική η μόνιμη παραλαβή 
του εν λόγω φράγματος από την υπηρεσία τους, καθώς η φύλαξη, η λειτουργία και η 
συντήρησή του θα έθετε σε οικονομική δυσκολία την ομαλή λειτουργία του ΤΟΕΒ 
Πηνειού, παρά τα αδιαμφισβήτητα οφέλη του φράγματος στην ευρύτερη περιοχή. 
Τονίζουν οι ως άνω ότι το συγκεκριμένο φράγμα κόστισε για την κατασκευή του σχεδόν 
38 εκατομμύρια ευρώ στους Έλληνες φορολογουμένους, ενώ το κόστος για την ομαλή 
λειτουργία του ανέρχεται περίπου σε 250.000 ευρώ ανά έτος. Ζητούν οι ως άνω αγρότες 
από τους αρμόδιους φορείς: α) να βρεθεί άμεσα λύση για τη διαχείριση του φράγματος 
της Γυρτώνης, β) να υπάρχει μόνιμη φύλαξη του φράγματος, γ) να κλείσουν οι πόρτες 
του φράγματος τον Μάρτιο, όπως γινόταν παλιά, και όχι τον Ιούνιο, όπως έγινε πέρυσι 
τελευταία στιγμή, δ) να έρθει το νερό του Αχελώου στη θεσσαλική πεδιάδα προς όφελος 
της τοπικής αγροτικής κοινωνίας. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεσθε να ενεργήσετε καταλλήλως, ώστε να ικανοποιηθούν τα παραπάνω αιτήματα 
των αγροτών της Φαλάνης της Λάρισας προς όφελος της τοπικής αγροτικής κοινωνίας; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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